

Date: 23/09/2022

التاريخ: 2022/09/23

Mr. Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market

السيد / حامد أحمد علي
الرئيس تنفيذي
سوق دبي المالي

Dear Sir,

بعد التحية

**Sub: Conclusion of Court Case filed
against - Islamic Arab Insurance
Company PSC (Salama)**

**الموضوع : انتهاء الدعوى القضائية المرفوعة ضد الشركة
الإسلامية العربية للتأمين ش.م.ع "سلامة"**

This disclosure is further to our letter dated 15/03/2022 regarding the alleged loan and the subsequent legal action taken by RUSD Investment Bank against Salama. In this case, RUSD Investment Bank was represented by its Chairman, Mr. Saleh Malaikah (former Vice Chairman of Salama, who was dismissed without discharge by the Shareholders in their General Assembly meeting dated April 25, 2019). Salama had then announced that The Dubai Court of Appeal had issued its judgement lifting the Attachment Order and cancelling the legal actions taken against it.

هذا الإفصاح مرتبط بكتابنا المؤرخ في 2022/03/15 بشأن الدعوى القضائية المتعلقة بالقرض المدعى به والإجراءات المرتبطة بها والمرفوعة ضد شركة سلامة من "بنك رصد للاستثمار" الذي يرأس مجلس إدارته السيد/ صالح ملائكة (نائب رئيس مجلس الإدارة السابق لشركة سلامة، والذي تم عزله وعدم إبراء ذمته من قبل الجمعية العمومية للشركة بتاريخ 25 أبريل 2019)، وحيث أعلنت الشركة حينئذ عن صدور حكم محكمة استئناف دبي بإلغاء أمر الأداء الصادر ضد الشركة والقضاء بإلغاء الإجراءات القانونية المتخذة ضدها.

We are now pleased to announce that the Dubai Court of Cassation has issued its judgement in the cassation appeal filed by RUSD Investment Bank rejecting the petition filed by RUSD Investment Bank; the court has confirmed the judgement issued by the Court of Appeal and therefore the non-existence of the loan alleged by RUSD Investment Bank.

فيسرنا الآن أن نعلن صدور حكم محكمة تمييز دبي برفض الطعن المقدم من بنك رصد للاستثمار وتأكيد كل ما ورد بحكم محكمة الاستئناف ومنه عدم وجود القرض المدعى به على شركة سلامة.

With this judgement, the alleged claim of RUSD Investment Bank has been finally settled in favor of SALAMA

وبهذا يكون القضاء قد حسم بشكل نهائي المطالبة المدعى بها من قبل بنك رصد للاستثمار لصالح شركة سلامة.

Khaled Barakat

خالد بركات

Head of Legal and Board Secretary

المستشار القانوني وأمين سر مجلس الإدارة

